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2022/11/13מיום  -מועצת איגוד ערים אשכול רשויות גליל מערבי  -פרוטוקול   
 ZOOMבאמצעות 

 נוכחים:

 יו"ר האשכול   - ראש העיר עכו -שמעון לנקרימר 

 חבר מועצה  -  ראש מועצה אזורית מטה אשר -משה דוידוביץמר 

 חבר מועצה   -ראש עיריית נהריה -מר רונן מרלי

 חבר מועצה  -תרשיחא -ראש עיריית מעלות  -מר ארקדי פומרנץ

 חבר מועצה  -  ראש מועצה מקומית כפר ורדים -אייל שמואלימר 

 חברת מועצה  - תפןמגדל  ה תעשייתיתראש מועצ  -גברת סיגל שאלתיאל הלוי 

 חבר מועצה  -ראש מועצה אזורית מעלה יוסף -מר שמעון גואטה

 מנכ"לית אשכול רשויות גליל מערבי  -את כהן- ליגברת 

 אשכול רשויות גליל מערבי מנהלת לשכה -פלאש עינת  גברת

   רשויות גליל מערבייועץ משפטי אשכול   -עו"ד עדי הרטל

 מנהלת לשכת ראש העיר עכו  -גברת אור סט אלפסי

 המנכ"לית הנכנסת   -גברת מירב בן שימול

 

 הצגת סדר יום

 

 וועדת האיתור למינוי הגב' מירב בן שימול כמנכ"לית האשכול.דיון והחלטה בהמלצת   .1

 אישור תנאי שכר למנכ"ל הנכנס  .2
 

 מינוי מנכ"לית: 

את   אשר ולע"י ועדת האיתור,  כמנכ"לית האשכול  שהומלצה  : פותח את הישיבה על מנת לאשר את מי  לנקרי  שמעון 

 תנאי השכר בישיבה אחת. 

היה   מה  מועמדיםשומספר    ,איתורהבוועדת  מציג  שמונה  ראיינו  שעות.  חמש  אורית    .ארכה  איתי  היו  בראיונות 

אגף פיתוח    , מנהלת תחוםועינב פרץ מנהל מחוז צפון משרד הפנים ולירון אלמוגארליכמן, מנכ"לית אשכול השרון  

מה את השקיף ובדק שהכל התקיים כפי שצריך. אור מנהלת הלשכה שלי רשממשרד הפנים ועדי הרטל    אזוריות  

 הפרוטוקול. 

 את. -מזכיר לכולם שבוועדה הקודמת מירב נבחרה ככשירה שנייה אחרי לי, בחרנו במירב בן שימול

 זוהי הסכמה פה אחד של כל חברי הוועדה. 

 .והוא כשיר שני במידה ומירב לא תאושרבחרנו ברן יול מהחברה למתנ"סים. אני מכיר אותו הרבה שנים    -כשיר שני

וזאת על מנת   כל מועמד להציג עצמו וכל מועמד נשאל שאלותונתנו ל  תהליך הבחירה הוא תהליך קשה, לא פשוט

 לבחור את המנכ"ל הטוב ביותר.

 מירב היא בחירה טובה. 



 
 
 
 
 
 

 

 .: אושרה בחירתה של מירב בן שימול כמנכ"לית האשכולחדפה א  החלטה

 , נותנים בך אמון. חברי ההנהלה כרגע אישרו אותך למנכ"לית האשכול  -על מנת שתציג את עצמה  שמעון פונה למירב

 , תודה לשמעון שישב בוועדה. : מודה על ההזדמנותבן שימול מירב

שנה עבדתי במטה אשר, כותבת מדיניות, שותפה בוועדות בכנס, מובילה פורומים,   20,  עובדת במרכז השלטון האזורי

 . בת האזור רוצה לתת ולהשפיע

 מוטיבציה, מתרגשת. באה עם המון 

 

 מירב מסיימת את השתתפותה בשיחת זום. 

 

 אישור שכר מנכ"לית:

 . לא זוכר בע"פ מה השכר.: יש לאשר את השכר של מירבלנקרי  שמעון

 בהתאם לדרגת האשכול. מנכ"ל בנוגע לשכר  משרד הפנים של   2021בחודש יוני : יצא עדכון הרטל עדי

 לפי דרגת האשכול.  התחלתיר כממליץ לקבוע את השכר כש 

 .5את: האשכול הוא בדרגה  -לי

 אשר תנאי העסקה בהתאם להמלצת היועמ"ש. : אמליץ ללנקרי  שמעון

 . לפי דרגת האשכול  אשכול  מנכ"להתחלתי להינו שכר : השכר של הגב' מירב בן שימול פה אחד החלטה

 

 

 הישיבה ננעלה. -סיום הישיבה 

 הפרוטוקול מאושר, 

 

 את כהן  -לי

 מנכ"לית 

 אשכול רשויות גליל מערבי 

 שמעון לנקרי 

 ראש עיריית עכו 

 יו"ר אשכול רשויות גליל מערבי

   

 פלאש עינת הפרוטוקול:  תכותב 

 

                                                   


